
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół Nr Y/2019 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 26 marca 2019 r. 

Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
V sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 14 radnych. 
Na obradach sesji nieobecna była Radna Pani Maria Bachan. 
Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady sesji. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, 
który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z IV sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 06.02.2019 r. " 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 111/26/2018 Rady Gminy 

Cewice z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2019-2030 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
i 



podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie 
należności pieniężnych Gminy Cewice do Rejestru Należności 
Publicznoprawnych oraz określenia rodzaju należności pieniężnych, 
których dane są przekazywane do Rejestru Należności 
Publicznoprawnych, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 
Cewice w gminie Cewice, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia W ;ójta Gminy, 
opinia komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
v/ miejscowości Cewice, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 

Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę 
organizacyjną w najem gruntu będącego w trwałym zarządzie tej 
jednostki, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Cewice na rok 2019", 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 



Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie dla Gminy Cewice na lata 2019-2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
c) podjecie uchwały. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Cewice na lata 
2019-2023, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 
13. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli-

„ Kontrola Klubu Sportowego - Leśnik Cewice w zakresie wydatkowania 
środków finansowych na działalność Klubu za rok 2017, 2018, 2019. 

14. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 
16. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
18. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
19. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś chciałby 
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania porządku obrad: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z IV sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę przed sesją był 
wyłożony do wglądu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania się. 



Uwag do protokołu nic było, więc przystąpiono do głosowania przyjęcia 
protokołu z IV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad . 4 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2019. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka przedstawił informacje na temat zadań 
wprowadzonych do budżetu Gminy: 

12 000,00 zł na doprojektowanie odcinka ścieżki rowerowej 
z miejscowości Kamieniec do skrzyżowania w kierunku Siemirowic. Wójt, Pan 
Jerzy Bańka poinformował, że w porozumieniu z Nadleśnictwem Cewice 
zostanie w/w trasa przedłużona do miejscowości Oskowo w granicach pasa 
przeciwpożarowego, 
- 30 000,00 zł zaplanowano na przygotowanie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rn. Cewice, 
- 20 000,00 zł (w związku z awarią) zaplanowano zakup pieca dla OSP w 
Cewicach, 
- 63 000,00 zł zaplanowano na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości 
Bukowina, 
- 32 000 zł zaplanowano na remont ujęć wody w miejscowości Siemirowicc 
i Popowo. 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że w załączniku nr 3 niniejszej uchwały 
jest błąd tj. zamiana kwot w poz. 11 i 14. 

Radny Pan Wiesław Keller zapytał, jak wygląda sprawa zakupu gminnego 
samochodu. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że gmina złożyła wniosek o 
dofinansowanie na zakup w/w samochodu. Jednak warunki zawarte we wniosku 
o dofinansowanie skłaniają aby sfinalizować zakup ze środków własnych. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały, 



Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Radny Pan 
Michał Grybisz. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad, 5 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 111/26/2018 Rady Gminy Cewice 
z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2019-2030. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz. Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawił Radny Pan 
Michał Grybisz. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
5 



przeciw - O, 
wstrzymujących się - O, 

Ad. 6 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie należności 
pieniężnych Gminy Cewice do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz 
określenia rodzaju należności pieniężnych, których dane są przekazywane do 
Rejestru Należności Publicznoprawnych. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że od czerwca 2018 r. weszła 
w życic ustawa umożliwiająca jednostkom samorządu terytorialnego podjąć 
uchwałę umożliwiającą dokonanie wpisu dłużników zalegających 
z płatnościami do Rejestru Należności Publicznoprawnych. Następnie Pan Jerzy 
Bańka przedstawił wykaz zaległości podatkowych, stan na dzień 10.01.2019 r.: 
- podatek od środków transportu - kwota zaległości: 5 965, 00 zł, 
- podatek mieszkaniowy - kwota zaległości: 51 588, 00 zł, 
- opłata za odpady - kwota zaległości: 95 431, 00 zł, 
- opłata za wodę - kwota zaległości: 278 786,00 zł, 
- podatek od nieruchomości 

od osób fizycznych - kwota zaległości: 224 595,00 zł, 
- podatek od nieruchomości 

od osób prawnych - kwota zaległości: 242 337,00 zł. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała czy jest opłata za dokonanie wpisu do 
rejestru. 

Pan Wójt Gminy Cewice poinformował, że wpis do rejestru jest bezpłatny. 

Radny Pan Wiesław Keller poprosił Pana Wójta aby informację o zaległościach 
podatkowych przekazał na spotkaniach wiejskich aby mieszkańcy gminy mieli 
świadomość i skłonić ich do płacenia podatków. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała czy wszystkie zaległości uda się odzyskać. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że niektóre zaległości podatkowe 
są sprzed 10 lat i nic da się już ich odzyskać. 

Radny Pan Wiesław Keller poprosił o informację na temat ściągania należności 
przez komornika. 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że gdy komornik ma z czego ściągnąć to 
należności z tytułu zadłużenia przez podatników spływają do budżetu gminy. 



Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

[ładni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
wiec przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 1 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Cewice w gminie 
Cewice, 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka. Wprowadza się niniejszą 
uchwałę aby zmienić plan zagospodarowania przestrzennego miejscowości 
Cewice. Uchwalenie tej uchwały pozwoli na inwestowanie na terenie m. Cewice 
przez przedsiębiorców deklarujących zakładanie działalności gospodarczej. 

Radny Pan Wiesław Keller poinformował, że przez powstanie sklepów 
wielkopowierzchniowych nie ucierpią na tym sklepy lokalne. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, ' 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ą d r 8 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Cewice. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 



Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nic mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę 
organizacyjną w najem gruntu będącego w trwałym zarządzie tej jednostki. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował, że podejmujemy niniejszą 
uchwałę gdyż termin obowiązywania umowy dzierżawy gruntu minął, 
a dzierżawca deklaruje chęć dalszej dzierżawy gruntu. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nic mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 10 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Cewice 
na rok 2019". 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że niniejszą uchwałę podejmujemy zgodnie 
z ustawą o opiece i dokarmianiu zwierząt bezdomnych, która nas do lego 
zobowiązuje. 

Radny Pan Daniel Wasiclewski przedstawił pozytywną opinie do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nic mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 



Ad. U 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy 
Cewice na lata 2019-2023. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Kierownik OPS w Cewicach Pani Ewa 
Maszota na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała ile na terenie gminy Cewice jest wydanych 
niebieskich kart. 

Kierownik OPS w Cewicach poinformowała, że niebieską kartę ma założone 
16 osób, co stanowi 12 rodzin. Pani Ewa Maszota wyjaśniła, że czasami jedna 
rodzina ma założone dwie lub trzy niebieskie karty. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nic mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 12 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Kierownik OPS w Cewicach Pani Ewa 
Maszota na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały stanowiącego 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Pan Wiesław Keller zapytał ile osób jest objętych usługą opiekuńczą na 
terenie gminy Cewice. 



Kierownik OPS w Cewicach poinformowała, że 16 osób jest objętych usługą 
o p i e k u ń c z ą . W związku z realizacją w/w zadania są zatrudnione na pełen etat 
8 opiekunek. Ponadto OPS występuje także o pomoc finansową do rodzin osób 
objętych usługą opiekuńczą. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do glosowania nad projektem uchwały: 
za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller zarządził 10 minut przerwy 
w obradach sesji. 

Ad. 13 

Stan Radnych po przerwie 14 obecnych. Radna Pani Maria Bachan nieobecna na 
obradach sesji Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Zbigniew Tryba odczytał protokół Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli „Kontrola Klubu 
Sportowego - Leśnik Cewice w zakresie wydatkowania środków finansowych 
na działalność Klubu za rok 2017, 2018, 2019. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 14 
Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji: 
- uchwała nr lV/37/2019 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych za udział 
w działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę - data ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Woj. Pomorskiego - 04.03.2019 r., 
- uchwała nr IW38/2019 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości i trybu składania deklaracji - data ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Woj. Pomorskiego - 04.03.2019 r., 
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- uchwała nr IV/39/2019 w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłat za korzystanie z nich oraz 
powierzenia Wójtowi Gminy Cewice uprawnienia do stanowienia o ich 
wysokości - data ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Woj. Pomorskiego 
-04.03.2019 r. i tym samym zaczęła obowiązywać. 

W dalszej części Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 
- na zebraniu sołeckim Sołectwa Unieszyno w wyniku wyborów nowym 
Sołtysem Sołectwa Unieszyno została Pani Grażyna Grybisz, 
- w najbliższym czasie będzie ogłoszony przetarg na budowę wodociągu 
w miejscowości Pieski, 
- w sprawie realizacji budowy kanalizacji w miejscowości Unieszyno będą 
przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami Unicszyna. 
- Wójt Gminy Cewice uczestniczył w spotkaniu Związku Gmin Pomorza, które 
odbyło się w Gdańsku, 
- Wójt Gminy Cewice odbył wizytę na Litwie w ramach projektu unijnego przy 
partnerstwie ze Szwecją i Litwą, 
- w związku z likwidacją gimnazjum odbędą się spotkania z Dyrektorami szkół 
na których będą tworzone arkusze organizacyjne. Ponadto przedszkole 
w Cewicach zostanie przeniesione do byłego budynku gimnazjalnego 
w Cewicach, 
- przedstawiciel biogazowni jest zainteresowany nabyciem działki na terenie 
gminy Cewice pod budowę biogazowni. Pan Jerzy Bańka poinformował, że 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie przewiduje powstania 
obiektu - biogazowni, 
- odbyło się także spotkanie Wójta Gminy Cewice i inwestora budowy 
gazociągu. 

Ad. 15 a 

Przewodniczący Rady odczytał opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 
Gminy Cewice, które stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15 b 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Keller poinformował Radnych Rady Gminy 
0 zbliżającym się terminie składania oświadczeń majątkowych tj. 30 kwietnia br. 
Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę nr 047/g214./D/V/19 Składu 
Orzekającego RIO w Gdańsku w sprawie opinii o prawidłowości planowanej 
kwoty długu Gminy Cewice na lata 2019-2030 wynikającej z planowanych 
1 zaciągniętych zobowiązań oraz możliwości sfinansowania planowanego 
deficytu określonego w uchwale budżetowej Rady Gminy Cewice na rok 2019. 
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Ad. 16 

Radna Pani Marzena Reclaf poinformowała, że Komisja Budżetu i Rozwoju 
analizował wykaz projektów inwestycyjnych i ważnych pozwoleń na budowę do 
realizacji, który opiewa na łączną kwotę 47 953 879,88 zł. Komisja stwierdziła, 
że w/w kwota znacząco przekracza budżet gminy. W związku z tym część tych 
projektów nic będzie zrealizowana. 

Radny Pan Wiesław Keller skierował apel do sołtysów aby w sposób 
przemyślany i rozsądny planowali środki z funduszu sołeckiego na realizację 
zadań inwestycyjnych. 

Radna Pani Anna Kubica zgłosiła zły stan odcinka drogi od skrzyżowania drogi 
wojewódzkiej w kierunku do Ośrodka Zdrowia w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że zakład komunalny z Urzędu Gminy 
remontował w/w odcinek drogi w ramach posiadanych środków finansowych. 
Remont odcinka drogi w kierunku do Ośrodka Zdrowia będzie zawarty we 
wniosku Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 

Radna Pani Mariola Szyca zgłosiła zły stan drogi gminnej do tzw. trelinki. 
Ponadto Pani Mariola Szyca poinformowała o ubytku ciągu chodnika (ok. 6 m) 
znajdującego się na przeciwko sklepu spożywczego w m. Bukowina. 

Radna Mariola Dzienisz poprosiła aby Rada Gminy pochyliła się nad 
dofinansowaniem do drogi powiatowej łączącej Lębork, Dzicchno i Popowo. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w/w sprawie odbyło sic spotkanie 
w Starostwie. Gmina Cewice nie może dołożyć kwoty jaką oczekuje Starostwo 
ze względu na niższe-zaplanowanc posiadane środki finansowe w budżecie. 
Ponadto w w/w sprawie odbędą się rozmowy Radych z Gminy Cewice z Panią 
Skarbnik Gminy. 

Radny Pan Grzegorz Partyka zapytał czy w związku z zwiększeniem stawki 
opłaty za śmieci komunalne, ktoś monituje właściwą segregację śmieci 
zmieszanych. 

Wójt Gminy poinformował, że na chwilę obecną nie ma sygnałów aby wzrosły 
stawki za segregację śmieci. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wykaz zadłużenia z tytułu 
niepłacenia podatków został przedstawiony przez Wójta Gminy na początku 
obrad sesji. 
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AU, 13 

Sołtys Sołectwa Lebunia Pani Anna Walkusz podziękowała za lata współpracy 
z Radą Gminy Cewice i Sołtysami z terenu Gminy Cewice i poinformowała, że 
zakończyła swoją kadencję jako Sołtys. 

Głos zabrał mieszkaniec miejscowości Bukowina. 

AU. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad V sesji Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął 
obrady o godz. 15'11. 

Protokół sporządziła 
Justyna Lica w dniu 17.04.2019r. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Wiesław Keller 
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